
 

 

Referant:  AnnaGrethe Madsen 

   JERNLADIES 

    Referat fra generalforsamling lørdag den 30. september 2017  

1. Valg af ordstyrer: Formand Vivi Madsen startede med at byde velkommen til 

generalforsamlingen og foreslog Susan Damholdt som ordstyrer. Susan Damholdt blev valgt. 

2. Formandens beretning: Susan Damholdt gav ordet til formand Vivi Madsen. Vivi startede sin 

beretning med at se tilbage på den forløbne sæson, som har været præget af ustadigt vejr, og vi 

har et par gange været nødt til at afbryde spillet pga regn eller torden. Fremmødet har ikke 

været imponerende i år, så hun opfordrede til at vi strammer os an og bliver bedre til at møde 

frem til næste år. Der var ca. 25 medlemmer fra JernLadies der deltog i pokalmatchen med  

Formiddagspigerne og Halv2 pigerne, som Halv2 pigerne igen vandt. Vivi takkede for præmier 

til afslutningsmatch samt rettede en tak til Bent Aaes for at opdatere vores hjemmeside. Hele 

formandens beretning vil blive tilgængelig på vores hjemmeside. Formandens beretning blev 

godkendt. 

3. Regnskab: Kasserer AnnaGrethe Madsen gennemgik regnskabet, som herefter blev godkendt. 

4. Fastsættelse af kontingent: Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på kr. 375,00 pr. år, hvilket 

blev vedtaget. 

5. Indkomne forslag: Der var 3 indkomne forslag: 

Forslag om, at der indføjes i vedtægterne, at der gives 2 flasker vin samt et gavekort på kr. 

250,00 til medlemmer der laver Hole in One på Kaj Lykkes bane. Forslaget blev vedtaget. 

Forslag om, at der indføjes i vedtægterne, at ved afbrydelse af spil pga vejr, skal alle startende 

hold have gennemført minimum 9 huller for at der foretages præmieuddeling. Forslaget blev 

vedtaget. 

Forslag om, at der indføres i vedtægterne, at der spilles om nærmest flag på alle par 3 huller. 

Forslaget blev vedtaget.  

6. Valg til bestyrelsen: 

Nyvalgt blev: Bente Torbensen 

                         Tina Ærtebjerg Nielsen 

                         Susanne Bruun Hansen 

7. Valg af suppleant: Dorte Thrane blev valgt 

8. Valg af revisor: Hanne Lauridsen blev valgt 

9. Eventuelt: Der blev foreslået at man evt. kunne forsøge med gunstart til pokalmatch. Der blev 

diskuteret starttidspunkter i september måned. Der henvises til klubbens vedtægter hvoraf det 

fremgår, at vi møder et kvarter før i september måned. Det blev også pointeret, at man altid skal 

huske at melde fra hvis man bliver forhindret i at møde frem, så de fremmødte ikke skal vente 

forgæves.  


